
 
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 1/2021 
 
 
 

Utvalg: 17. mai komite 
Møtested: Digitalt fjernmøte, Teams møte 
Dato: 15.04.2021 
Tid: 08:30 – 09:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Leder AP 
Finn Olav Odde Nestleder SP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne Margrethe Bjørnerud MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Trond Magnus Brekstad Anne Margrethe Bjørnerud FRP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Marit Knutshaug Ervik Ass. Kommunedirektør/Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Magdele P. Johansen Kommunalsjef 
Hanne Falstad Daglig leder Roret Ørland kulturforetak KF 
Christer Harøy Enhetsleder kulturhus 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

  



 
 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
 
Orientering/drøfting 

 17. mai feiringen 2021– utkast til program v/Roret Ørland Kulturforetak 
 

 Hadde håpt på en normal 17. mai feiring i år, men ser ut til at vi må basere oss på digital feiring 
også i år. Ønsker å gjennomføre en feiring som er trygg og god for alle. 

 
 Hanne Falstad orienterte om hvordan 17. mai ble feiret i fjor – viste fram programmet for 2020.  

Christer Harøy satser på at vi kan få til noe tilnærmet som i fjor. Det var en heldigital løsning 
som fungerte bra. 
Venter nå på svar fra OPS hva vi kan gjøre ut fra nasjonale føringer i forhold til om 

o kor og korps kan øve 
o kan vi dele ut is til barn 
o kan vi rundt på skolene for å lage reportasjer 
o korpsene kan gå i tog 

 
Hanne Falstad og Christer Harøy oppfordres til å ta et møte med OPS, for å få klarlagt hva vi kan 
gjøre i forhold til de nasjonale retningslinjene. 

 
 Kommunalsjef oppvekst har fått henvendelse fra Kommunalt Foreldreutvalg (KFU), som har 

spurt hvordan feiringen blir i år – om det skal opprettes komiteer for 17. mai feiring rundt om på 
skolene.  
Hanne Falstad tar kontakt med leder Hugo Beer Johansen i KFU. 

 
 Etter feiringen i fjor var det påpekt at det manglet flagging på offentlige bygg. 

Thomas Engen bekreftet at det vil bli ordnet i år, og at det vil bli ryddet i gatene både på 
Brekstad og i Bjugn. 

 
 Økonomi 

Ikke gitt noe mandat om at det ligger i drifta til Roret. Det vil bli en bestilling til Roret slik som i 
fjor. Budsjettforslag 17. mai 2021 vil komme på ca. 106 000. 
Kommunedirektøren mener disse midlene bør kunne tas fra koronamidler, siden dette er 
ekstraordinære utgifter på grunn av pandemien. 

 
 Kransenedleggelse ved bauta på Kleivan – knyttet til forsvaret – Roret ordner 

Kransenedleggelse Ørland kirkegård – ordfører spørres 
Konferansier til selve 17. mai-sendingen, ordfører spørres, slik som i fjor 
Kransenedleggelse ved bauta i Bjugn sentrum - utvalgsleder for oppvekst og utdanning spørres 

 
 Nytt møte om ca. 2-3 uker. 

 
 


